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RW-0052/1/2009 

Protokoł Nr XXVIII/2009                                                                                     
sesji Rady Gminy Potęgowo                                                                         

z dnia 29 stycznia 2009r. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00, zakończyła o godz. 11.40.   W sesji udział wzięło 
udział 13 radnych na  skład 15 radnych (nieobecni: Ryszard Mikołajczyk,  Jerzy 
Zabieglik    ), sołtysi, Wójt, pracownicy Urzędu Gminy oraz zaproszeni goście, zgodnie z 
załączonymi listami obecności. 
(Załącznik nr 1 – lista obecności radnych, 
załącznik nr 2 – lista obecności sołtysów, 
załącznik nr 3 – lista obecności zaproszonych gości). 
Porządek obrad sesji: 
I. Sprawy regulaminowe: 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

II. Obrady: 

1. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

2. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

3. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budŜetowego, 

określenia zasad, trybu udzielania i rozliczania dotacji, 
2) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie wydatków 

inwestycyjnych nie znajdujących pokrycia w dochodach własnych budŜetu 
Gminy, 

3) w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok, 
4)  zmieniająca uchwałę Nr VII/37/2003 w sprawie przyznania diet dla sołtysów, 

    5) w sprawie zatwierdzenia programu działalności Gminnego Ośrodka Kultury w  
Potęgowie na 2009 rok. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
III.  Zakończenie: 

1. Wolne wnioski i informacje. 
2. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.I. Sprawy regulaminowe. 

1) Przewodniczący Rady dokonał otwarcia XXVIII sesji V kadencji, powitał radnych,   
sołtysów, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Gminy. 

2) Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, a tym samym 
prawomocność obrad sesji. 
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3) Przewodniczący Rady przedstawił protokoł z poprzedniej sesji, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 

4) Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniami o sesji oraz zaproponował zmianę polegającą na dopisaniu w części 
drugiej punkcie trzecim podpunktu: 

 6) zmieniającą uchwałę Nr XVII/108/2007 w sprawie wysokości diet dla 
radnych Rady Gminy Potęgowo, 

 7) w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, 

 8) zmieniającą uchwałę Nr XXI/153/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na 
zbycie nieruchomości gruntowych, 

 9) zmieniającą Uchwałę Nr XXVII/186/2008 w sprawie uchwalenia budŜetu 
Gminy Potęgowo na 2009 rok. 

 Za przyjęciem zmian do porządku obrad głosowali wszyscy radni. 

Ad.II. Obrady. 

1. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji udzielali: 

     1) E.Ulanowska  – na wniosek J.Siniawskiego w sprawie oznakowania przejścia dla 
pieszych na ul. Dworcowej w Potęgowie na wysokości rampy kolejowej – z 
informacji uzyskanych z Zarządu Dróg Powiatowych wynika, Ŝe posadowienie 
znaku w tym miejscu nie jest moŜliwe. MoŜna to zrobić na wysokości wyjścia z 
dworca PKP. 

   - na wniosek J. Siniawskiego w sprawie zmiany oznakowania na ul. 
Szerokiej lub zrobienia porządku z płotami i parkanami ograniczającymi 
widoczność kierowcom znajdującym się na drodze z pierwszeństwem przejazdu – 
w przyszłym tygodniu wspólnie z policją i formą zajmującą się organizacją ruchu 
zajmiemy się tym problemem na terenie całej miejscowości Potęgowo. 

2) Wójt - na wniosek J.Siniawskiego w sprawie obsadzenia szybko rsnącymi 
drzewami terenu wokół wysypiska śmieci w Chlewnicy, co pozwoli na 
zatrzymanie fetoru wewnątrz wysypiska – teren wysypiska obsadzony jest 
sosnami, które rosną dosyć szybko. Więc tego problemu juŜ nie ma. 

   - na wniosek J. Siniawskiego dotyczącego sprawdzenia, czy 
rejestrowane są śmieci przywoŜone na wysypisko w Chlewnicy w godzinach 
wieczorowo – nocnych – do godziny 17.00 wszystkie śmieci wwoŜone na 
wysypisko są rejestrowane i jest to do sprawdzenia. Aby wjechać na wysypisko po 
godzinie 17.00 trzeba mieć zgodę Prezesa Elwozu .i to równieŜ jest rejestrowane i 
pod kontrolą. 

3) Przewodniczący Rady- na sesji obecny jest pan Leszek Domaszk, więc chciałbym 
powiedzieć, Ŝe komisja wspólna Rady pojechała do śychlina obejrzeć budynek, a 
właściwie strych tego budynku. Radni w większości są za sprzedaŜą strychu nad 



3 

 

mieszkaniem p. Domaszka zainteresowanemu, ale po przebudowie schodów. I tak 
proszę sporządzić projekt uchwały. 

 G.Pokuć- radni na razie wyrazili swoje zdania na ten temat, ale nie była to opinia 
wiąŜąca. Opinia przedstawiona zostanie na kolejnej sesji, po dyskusjach na 
komisjach. 

 Wójt- rozumiem to i przy przedstawieniu projektu uchwały przedstawione 
zostaną radnym dodatkowe koszty z tym związane tzn. koszty projekt, 
przebudowy schodów itp. 

2. Wójt przedstawił ustnie informację z działalności międzysesyjnej. 

Wójt poinformował zebranych o spotkaniu w gminie Milejewo pow. Elbląski. 
Spotkanie odbyło z inicjatywy wójta tej gminy. Będą kolejne spotkania, w których 
będą mogli uczestniczyć sołtysi z terenu gminy Potęgowo. 
Ponadto Wójt podziękował p. Marii Krymskiej za zaproszenie na imprezę 
choinkową, w której nie mógł uczestniczyć ze względów rodzinnych. Wójt jednak 
wie, Ŝe impreza była udana, a dzieci były bardzo zadowolone. 
 

3. Podjęcie uchwał: 

1)Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla zakładu budŜetowego, określenia zasad, trybu udzielania i 
rozliczania dotacji. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr XXVIII/197/2008 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 
dla zakładu budŜetowego, określenia zasad, trybu udzielania i rozliczania dotacji przyjęta 
jednogłośnie   w głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu). 
 
2) Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na sfinansowanie wydatków inwestycyjnych nie znajdujących 
pokrycia w dochodach własnych budŜetu Gminy. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 
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Uchwała Nr XXVIII/198/2008 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
sfinansowanie wydatków inwestycyjnych nie znajdujących pokrycia w dochodach 
własnych budŜetu Gminy przyjęta jednogłośnie   w głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu). 
 
3) Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
2009 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr XXVIII/199/2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok 
przyjęta jednogłośnie   w głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu). 
 
4) Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/37/2003 
w sprawie przyznania diet dla sołtysów. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr XXVIII/200/2008 zmieniająca uchwałę Nr VII/37/2003 w sprawie 
przyznania diet dla sołtysów  przyjęta jednogłośnie   w głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu). 
 
5) Dyrektor GOK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia programu 
działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Potęgowie na 2009 rok. 

Dyr.GOK- apeluję do sołtysów o uczestnictwo w organizowanych przez nas imprezach 
oraz o wywieszanie na tablicach ogłoszeń informacji i plakatów o tych imprezach. 
Mieszkańcy bowiem skarŜą się, Ŝe nic nie wiedzą o imprezach. Być moŜe trzeba zmienić 
tablice ogłoszeniowe, Ŝeby nie moŜna było zrywać tych ogłoszeń. 

Wójt- jeŜdŜę po terenie i wiem, Ŝe sołtysi wywieszają otrzymane informacje. Ale te 
informacje trzeba przeczytać, a po przeczytaniu jeszcze zapamiętać. Ze swojej strony 
apeluje do sołtysów o uczestnictwo w takich imprezach. Szczególnie myślę tu o 
gminnym święcie plonów. 

D.Młynarczyk- nasze tablice są oklejane wieczorami plakatami PROVIDENTA. 
Przedstawiciele tej firmy często po prostu zrywają nasze ogłoszenia lub zaklejają je 
swoimi. 

Wójt- tablicami ogłoszeń ktoś administruje i ktoś powinien wydać zgodę na 
umieszczanie tam ogłoszeń. StraŜ Gminna zajmie się tym problemem, ale zaleŜy nam na 
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tym, aby takie ogłoszenia wisiały na tablicy a nie na wszystkich płotach i drzewach we 
wsi. 

G.Pokuć- po raz kolejny proszę, aby rozwaŜyć przeniesienie organizacji gminnego święta 
plonów poza miejscowość Potęgowo. Mieszkańcy gminy uwaŜają, Ŝe w Potęgowie 
odbywa się wiele imprez, a doŜynki powinny odbywać się poza Potęgowem. Pozwoli to 
na aktywizację mieszkańców. 

Wójt- jestem tego samego zdania, bo to mobilizuje społeczeństwo. Chętne do 
organizacji takiej imprezy sołectwa powinny zgłaszać się do dyrektora GOK. 

Dyr.GOK- dla mnie taka decyzja jest bardzo drastyczna, bo zorganizowanie takiej 
imprezy jest bardzo trudne. MoŜe na początek zacznijmy od tego, aby  chętne sołectwo 
postarało się wspólnie z nami zorganizować doŜynki w Potęgowie. 

G.Pokuć- w kaŜdym sołectwie moŜna zorganizować taką imprezę. 

J.RóŜański- jeśli zaprasza się gości, to trzeba im zapewnić odpowiednie warunki. Za 
wyjątkiem Potęgowa i Łupawy nie widzę takich moŜliwości. Myślę to o takich sprawach 
jak np. prąd itp. 

Wójt- jeśli od razu będziemy zaprzeczać, to na pewno nic nam nie wyjdzie. Jeśli znajdzie 
się chętne sołectwo, to jest tyle czasu na organizację, Ŝe impreza na pewno wyjdzie. 

R.Spławska- dzisiaj nie ma sensu debatować nad tym, czy impreza się uda czy teŜ nie. 
Najpierw musi się znaleźć chętne sołectwo. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowało 12 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny (Wekwert). 

Uchwała Nr XXVIII/201/2008 w sprawie zatwierdzenia programu działalności 
Gminnego Ośrodka Kultury w Potęgowie na 2009 rok przyjęta większością głosów   w 
głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu). 
 
6) Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 
XVII/108/2007 w sprawie wysokości diet dla radnych Rady Gminy Potęgowo. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr XXVIII/202/2008 zmieniająca uchwałę Nr XVII/108/2007 w sprawie 
wysokości diet dla radnych Rady Gminy Potęgowo  przyjęta jednogłośnie   w 
głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu). 
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7) Insp. Ewa Ulanowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 
XVII/108/2007 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr XXVIII/203/2008 zmieniająca uchwałę Nr XVII/108/2007 w sprawie 
wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej  przyjęta jednogłośnie   w 
głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu). 
 
8) Insp. Ewa Ulanowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 
XXI/153/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr XXVIII/204/2008 zmieniająca uchwałę Nr XXI/153/2008 w sprawie 
wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych przyjęta jednogłośnie   w 
głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 11  do protokołu). 
 
 
9) Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 
XXVII/186/2008 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Potęgowo na 2009 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię komisji wspólnej do projektu 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, za przyjęciem którego 
głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr XXVIII/205/2008 zmieniająca Uchwałę Nr XXVII/186/2008 w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy Potęgowo na 2009 rok  przyjęta jednogłośnie   w 
głosowaniu jawnym. 
(Uchwała stanowi załącznik nr 12  do protokołu). 
 
4. Interpelacje i wnioski. 

1) G.Pokuć - wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku o „połatanie” 
poboczy przy drodze powiatowej na odcinku od CPN do miejscowości 
Potęgowo. 
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III. Zakończenie. 

1. Wolne wnioski i informacje. 

1) D.Ruta  - zlikwidować wyrwy na drodze dojazdowej do m. Warcimino. 

2) Z.Szewczyk    - wyremontować drogę powiatową Runowo – śychlin ( zarówno 
odcinek   remontowany wcześniej jak i ten nieremontowany). 

3) M.Medyńska    - namalować linie ciągłe pod wiaduktem oddzielające od siebie oba 
pasy ruchu oraz zmienić znak 3,5 m na 4,0m. 

4)  M.Broniszewski- podłączyć budynki w Nowej Dąbrowie do najbliŜszej oczyszczalni 
ścieków. 

                               - poszerzyć drogę w Nowej Dąbrowie zgodnie z wcześniejszymi 
obietnicami. 

5) Piotr Matuszewski poinformował, Ŝe od 01 stycznia 2009 r. formalnie nadal jest 
kierownikiem Posterunku Policji w Potęgowie, ale w nim nie urzęduje. Rozkazem 
Komendanta Miejskiego policji w Słupsku przeniesiony został do II Komisariatu 
Policji w Słupsku na stanowisko dyŜurnego. Obowiązki kierownika w Posterunku 
Policji pełni p. Władysław Kurek.  

 P.Matuszewski podziękował wszystkim, z którymi współpracował przez 9 lat tzn. 
wójtom: Wekwertowi i Awchimieni, wicewójtom: Spławskiemu i Huras, 
przewodniczącym rady: Domagale, Rębaczowi i RóŜańskiemu, dyrektorom ZUP: 
Wronce, Danielowi, Rębaczowi, a takŜe prezesowi Gminnej Spółdzielni, księŜom, 
radnemu powiatowemu Nosce i wszystkim innym. 

Podziękował równieŜ radnym i Wójtowi za dofinansowanie zakupu samochodu 
policyjnego oraz pomoc w remoncie siedziby Posterunku Policji, Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za zakup alkotestu, Nadleśnictwu w 
Łupawie za zakup aparatu cyfrowego i niszczarki do dokumentów. 

Przewodniczący Rady podziękował p. P.Matuszewskiemu za współpracę. 

2. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godzinie 11.40 Przewodniczący Rady Gminy 
Potęgowo dokonał zamknięcia obrad XXVIII sesji V kadencji Rady Gminy Potęgowo. 
 
Na tym posiedzenie zakończono.                                                                       
Protokołowała: A.Domagała 

 

 


